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Horen, zien en schrijven 
Beste lezers 

Hansbeke leeft! We hebben het al vaker vermeld. Ons dorp is 
één van de levendigste dorpen in de wijde omtrek. En 
binnenkort is er weer een nieuw initiatief in dit kader. 

Op 8 oktober organiseert onze dorpsraad een ‘verenigings-
markt’. Afrit 12 grijpt het kermisweekend aan de verenigingen 
voor te stellen aan de Hansbekenaar.  

Het belooft een plezante zondagnamiddag te worden, met 
verschillende activiteiten, hapjes en drankjes. En het is de 
bedoeling om het verenigingsleven een hart onder de riem te 
steken, zodat ze na een coronaperiode terug wat meer in 
contact komen met de bevolking. Daarom wordt expliciet 
geprobeerd om de nieuwe inwoners zoveel mogelijk te 
betrekken. 

Velen van die nieuwe inwoners zijn op zoek naar ontspanning, 
naar een hobby. En met een verenigingsmarkt krijgen ze een 
ideale gelegenheid om alle verenigingen te leren kennen. 

Voor Afrit 12, onze dorpsraad, is dit geen evidente organisatie. 
Ze hebben amper inkomsten en er moet gescharreld worden 
om zoiets te kunnen organiseren. Een deel van de kosten wordt 
zelfs door de leden van Afrit 12 zelf gedragen. 

Echt wel jammer dus dat zo'n fantastisch initiatief niet in 
aanmerking genomen wordt voor projectsubsidie of een andere 
ondersteuning vanuit Deinze. Het samenbrengen van inwoners 
en verenigingen zou nochtans een doelstelling moeten zijn van 
onze overheid. 

De redactie 

 2 Vlakaf september 2023

Inhoud
p. 3 - Wind mee of wind tegen 

p. 8 - Op goed geluk 

p. 9  - Hansbeeks Gevogelte 

p. 10 - Hansbeekse dorpsraad 

p. 12 - Wellekomn in Ansbeke 

p. 14 - Han(del)sbeke 

p. 15 - Mensen maken het dorp 

p. 16 (+ p. 35) - Sporha 

p. 17 - Nieuws van de school 

p. 18 - Tam tam 

p. 19 - Wie ben ik 

p. 20 - Kijk in de Leiespiegel 

p. 21 - Personalia 

p. 22 - Hansbeeks gevleugelte 

p. 24 - Merel daagt Hans uit 

p. 25 -  Tachtigers 

p. 29  - Terugblik 

p. 30 - Vooruitblik 

p. 34 - Nieuws van de redactie 

p. 36 - Alziend oog

Zjeraar: ‘Ik benne van aolle 

moirktn tuis.'



De laatste maanden doet de aanvraag voor de bouw van windturbines langs de E40 terug stof opwaaien in ons 
dorp. Zijn die turbines nu een goede zaak of niet? We gingen te rade bij de verschillende partijen. 

De aanvrager: Engie 

We spraken af met Jonas Segers. Jonas is business 
developer hernieuwbare energie voor Engie. Hij 
moet kijken waar er windmolens kunnen geplaatst 
worden en verzorgt het hele voortraject tot het 
verkrijgen van de vergunning en het realiseren van 
het project.  

Hij was blij dat we hem uitnodigden, want hij vindt 
dat Engie als aanvrager van de vergunning veel te 
weinig in de pers kan komen om ook zijn kant van 
het verhaal te doen. Er was natuurlijk de infoavond 
die ze organiseerden (in juni in Landegem), maar 
daar komen helaas vooral mensen op af die felle 
tegenstanders of overtuigde voorstanders zijn. 

We beginnen ons gesprek met de vaststelling dat dit 
proces al enige tijd bezig is en dat de windmolens 
steeds maar groter worden. Blijkt dat die twee 
aspecten met elkaar verbonden zijn. Door de lange 
procedureslag, moeten er regelmatig andere 
windmolens voorgesteld worden, gewoon omdat de 
eerste ondertussen al niet meer gemaakt worden! 
De windmolens zullen, wieken inbegrepen, 184 
meter hoog worden (en niet 240 meter, zoals recent 

in Het Nieuwsblad stond). Ter vergelijking: de 
molens langs de E40 in Wetteren zijn 150 meter 
hoog. Vandaag zijn windmolens van 220 meter 
hoogte en meer gangbaar, dus ENGIE kiest hier 
zeker niet voor de allergrootste modellen. 

Jonas legt ons uit dat de huidige vergunnings-
aanvraag volledig voldoet aan alle wettelijke eisen, 
onder andere wat slagschaduw en geluidsoverlast 
betreft. Zo mag de slagschaduw geen enkele dag 
meer dan 30 minuten op een huis vallen en per jaar 
in totaal niet meer dan 8 uur. Dit wordt opgevolgd 
door de overheid en kan op elk moment worden 
opgevraagd.  

Het gevolg is dan ook dat de GOVC (de commissie 
die de minister moet adviseren) een positief advies 
uitbracht. Van alle adviezen die moeten afgeleverd 
worden was alleen dat van Deinze negatief (zie ons 
interview met de bevoegde schepen). De volgende 
stap is nu dat minister Zuhal Demir al dan niet een 
vergunning aflevert voor het project, dat rond eind 
september verwacht wordt.  

Hij vindt het zonde dat de stad Deinze niet met een 
positief verhaal naar voor komt rond de aangeboden 
voordelen, aangezien er wel degelijk mogelijkheden 

zijn als stad en 
inwoners om te 
investeren en mee 
te genieten van de 
v o o rd e l e n v a n 
deze turbines. Hij 
heeft in het begin 
van het jaar de 
plannen voorge-
steld en ook uit-
gelegd dat een 
deel van de lusten 
kan terugvloeien 
naar de bevolking 
(zodat ze niet al-
leen de lasten 
hebben ) , maar 
daar toonde het 
schepencol lege 
voorlopig weinig 
interesse in. 
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We zijn benieuwd wat die lusten zoal kunnen zijn. 
Jonas legt  uit dat er zeker al drie types mogelijk zijn. 
Deinze kan een participatie tot zelfs 50% nemen in 
het project en dus een deel van de winst opstrijken, 
waar ze dan eventueel iets voor kunnen meedoen 
voor de bevolking. Of er kan een ‘omgevingsfonds’ 
opgericht worden, een potje waar lokale initiatieven 
mee gerealiseerd kunnen worden. In Retie kan de 
bevolking in de onmiddellijke omgeving van de 
windmolens zo rekenen op tienduizenden euro per 
jaar. En ten slotte is er ook een burgerparticipatie 
mogelijk, waarbij individuele personen mee kunnen 
investeren en een jaarlijks dividend ontvangen in 
functie van de opbrengst. Jonas denkt dat dergelijke 
voorstellen zeker voor meer draagkracht zouden 
zorgen bij de bevolking. Hij vindt het dan ook spijtig 
dat Deinze ze momenteel niet in overweging neemt.  

Als de omgevingsvergunning wordt afgeleverd door 
minister Demir, kan er nog beroep worden aan-
getekend. De Raad voor Vergunningsbetwistingen 
doet daar dan binnen de tien maanden een 
uitspraak over. Als het beroep verworpen wordt, 
begint de bouwfase. De voorbereiding (finale 
berekeningen, bestelling, …) zal het langst duren, 
maar in totaal verwacht hij dat ze de eerste stroom 
zullen leveren anderhalf jaar na de definitieve 
vergunning. De opbouw 
van de molens zelf 
duurt maar zes weken 
en de grootste stukken 
zullen rechtstreeks via 
de autostrade aan-
geleverd worden. En 
dan zullen die vier mo-
lens gedurende min-
stens 25 jaar elk jaar 
voldoende stroom le-
veren om de nood aan 
elektriciteit van zo’n 
9.100 gezinnen te dek-
ken. En zo'n 13.500 
ton CO2 reduc t i e 
opleveren ten opzichte 
van een klassieke gas-
centrale. 

Ten slotte maken we 
ons nog zorgen over 
netverzadiging, waarbij 
het bestaande elek-

triciteitsnet niet uitgebreid zou zijn. Het gevolg zou 
kunnen zijn dat bewoners van Hansbeke met 
zonnepanelen ze nu en dan moeten uitschakelen als 
er te veel windenergie opgewekt wordt. Maar hier 
kan Jonas ons geruststellen: in onze streek zijn er 
nog helemaal geen problemen. 

We bedanken Jonas om helemaal tot in Hansbeke 
te komen om ons van zijn deskundige uitleg te 
voorzien. 

Het schepencollege adviseert 
negatief 

In de besluitenlijst van het college van burgemeester 
en schepenen van 27 juni jl. vonden we dat er een 
ongunstig advies gegeven werd aan de om-
gevingsvergunning voor 5 windturbines op percelen 
gelegen te Deinze, Gaverstraat zonder nummer en 
Rostraat. In Het Nieuwsblad van 3 juli lazen we dat 
het stadsbestuur van Deinze beslist heeft om een 
negatief advies uit te schrijven voor de bouw van vijf 
windmolens langs de E40 in Hansbeke… Het zou 
een te grote aantasting worden van het open 
agrarisch landschap en het historisch koutergebied. 
Op de bijhorende foto stonden Filip Vervaeke, 
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burgemeester Jan Vermeulen en Bart Van Thuyne. 
We contacteerden deze laatste omdat hij ruimtelijke 
ordening als bevoegdheid heeft en dit dossier toch 
wel heel bepalend is voor Hansbeke. 

Hij was bereid ons te woord te staan op zijn kantoor 
in het stadhuis. Hij steekt onmiddellijk van wal: 
‘Windturbines staan altijd op de verkeerde plaats in 
ons land dat wat betreft ruimtelijke ordening nogal 
wat chaos kent. Windmolens zorgen voor nog meer 
chaos. Ze zouden beter in groten getale op zee 
komen. Dan zijn ze hoogstens in de verte zichtbaar. 
Natuurlijk duikt dan het probleem op dat de stroom 
aan land moet gebracht worden en vervoerd langs 
hoogspanningslijnen. Het Ventilusproject in West-
Vlaanderen heeft bewezen dat dit ook niet 
gemakkelijk ligt. Het innemen van open ruimte in ons 
volgebouwde Vlaanderen treft heel veel mensen. 
Vorige aanvragen op dezelfde locatie werden 
trouwens al geweigerd en nu zijn de masten nóg 
hoger en is de capaciteit nóg groter. In het 
buitenland worden bovendien grotere afstanden 
opgelegd tussen turbines en woningen.’ 

Schepen van Thuyne geeft ook aan dat er een 
aanvraag loopt om op het bedrijventerrein De 
Prijkels in Deinze turbines met masten van meer dan 

200 m te bouwen. En investerings-
maatschappij Storm zou opnieuw 
broeden op een aanvraag voor langs 
de E40 in Landegem. 

Hij meent dat Vlaanderen echt 
toekomstgericht moet nadenken 
over de energiebevoorrading: ‘On-
derzoek naar kernfusie, dat zal op 
termijn lukken om een groot deel van 
de energielevering te realiseren. Hier 
is geen kernafval mee gemoeid! Er 
zijn nog andere wegen mogelijk… 
(zoekt het even na op zijn smart-
phone) aan de universiteit van 
Massachusetts in de V.S. loopt sinds 
2020 een onderzoek om elektriciteit 
op te wekken uit luchtvochtigheid, 
door wolken te ontladen. Fluxys en 
Fluvius zouden daar meer energie 
moeten insteken, we moeten niet 
rekenen op Engie alleen, dat eigenlijk 
in Franse handen zit. In de Scan-
dinavische landen zoals Zweden en 
Finland met hun groen imago 

bouwen ze terug kleine kernreactoren, Nederland 
volgt ook. Ik reken ook op massa’s zonnepanelen in 
de Sahara, Zuid-Spanje en -Italië die energie leveren 
om dan via de Middellandse Zee te transporteren. In 
Leeds (Groot-Brittannië) loopt een proefproject met 
groene waterstof, die via een waterstofboot zou 
kunnen vervoerd worden.  

We vragen op het einde van het gesprek naar het 
aantal bezwaarschriften dat ingediend werd. De 
schepen moet het even nachecken: ‘Het zijn er 
meer dan 500…’ Namen van eigenaars van de 
percelen kan hij logischerwijze niet meegeven. Wel 
weet hij uit ervaring in een vroegere beroepsactiviteit 
dat de vergoeding voor de huur van de gronden niet 
min is: ‘Minimaal 25.000 euro per jaar was het toen. 
Het zal nu niet minder zijn. Winnaars zijn de 
eigenaars van de gronden en de producenten. De 
bevolking verliest alleen maar, zeker als er geen kans 
is om mee te participeren in het project en in de 
opbrengst te delen.’ 

We danken hem voor alle informatie. 
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De buurt is niet akkoord 

Ondanks de vele bezwaarschriften die werden 
ingediend, was het niet eenvoudig om iemand te 
vinden die tegen de windmolens is én bereid was 
om daarover te vertellen. Eén inwoner van de 
Rostraat wilde wel een mening op papier zetten. Die 
nemen we hier integraal over.  

Wie wind zaait... 
De afgelopen 10 jaar werden meermaals ver-
gunningen aangevraagd voor het plaatsen van 
windturbines. Telkens werd, met succes, bezwaar 
aangetekend.  

Opnieuw worden we geconfronteerd met de aan-
vraag van een omgevingsvergunning voor het 
plaatsen van vijf windturbines door Engie Electrabel. 
De vorige vergunning werd door de Raad van 
Vergunningsbetwistingen vernietigd bij arrest dd. 
22/09/2022. De procedure werd echter in eerste 
aanleg hernomen waarbij een wijzigingsverzoek 
werd aangevraagd betreffende “versmalling en 
ontharding van de dienstwegen”. Door deze 
aangepaste wijziging in het dossier werd dus de 
procedure opnieuw opgestart. Vandaar dus de 
nieuwe aanvraag. 

Het nu voorgestelde project zou een enorme impact 
hebben, niet alleen voor de directe omgeving maar 
ook voor verschillende deelgemeenten van Deinze. 
De voorziene vijf windturbines hebben gigantische 
afmetingen: 184 m hoog in één lijn geplaatst (de 
kerktoren van Hansbeke is 68 m hoog) en wieken 
van meer dan 40 m (diameter 80 m). De 
beschikbare ruimte is trouwens te beperkt om zulke 
mastodonten te plaatsen. De onderlinge afstand 
tussen de turbines is onvoldoende wat voor extra 
turbulentie (hinder) en extra geluidsoverlast zorgt. 

Grondige verstoring van het leefgebied en verstoring 
van de rust van de omwonenden. 
De omgeving van de Rostraat krijgt er boven op de 
geluidsoverlast van de autosnelweg nog een 
bijkomende geluidsoverlast bij door het gezoef van 
de wieken.  

Deze gigantische windturbines zullen niet alleen in 
Hansbeke zichtbaar zijn maar de hele regio 
overheersen en visueel vervuilen. Meer dan honderd 
woningen worden rechtstreeks getroffen door 

“slagschaduw”. Vanzelfsprekend wordt hierdoor ook 
de waarde van de eigendommen aangetast. 

Dit is een regelrechte vernietiging van het mooie 
landschap, de open ruimte en het koutergebied dat 
voorgoed zal verdwijnen. Na de ingrijpende werken 
rond de stationsbuurt waarbij het dorp werd 
gesplitst door een muur in noord & zuid kunnen wij 
deze ingreep missen als kiespijn.  

Don Quichot, inwoner van de Rostraat 
(Naam en adres bekend bij de redactie) 

Natuurpunt De Ratel-Nevele 

Een visie die in ons artikel niet kan ontbreken is die 
van Natuurpunt De Ratel Nevele. Zoals we op hun 
website kunnen lezen, is Natuurpunt een on-
afhankelijke vrijwilligersvereniging die zorgt voor 
bescherming van kwetsbare en bedreigde natuur in 
Vlaanderen. 

Natuurpunt De Ratel-Nevele is een lokale afdeling, 
die actief is in Nevele, Hansbeke, Landegem, 
Merendree, Poesele en Vosselare. We spraken af 
met hun secretaris, Hansbekenaar Peter De 
Groote. 

‘Indien we de klimaatdoelstellingen willen halen, dan 
moeten we kijken naar hernieuwbare energie. En 
vanuit Natuurpunt zijn we in principe pro wind-
energie. Het is een gratis en gezonde energiebron, 
zonder kernafval, fijn stof… Met Natuurpunt & 
Partners Meetjesland schreven we een visietekst 
over windmolens’, steekt Peter van wal. ‘In onze 
visietekst `Klimaatacties voor het Meetjesland: ruimte 
voor windmolens” beschrijven we waar we 
mogelijkheden zien voor het Meetjesland, en aan 
welke voorwaarden.’ 

Windturbines langs de E40 
‘Vanuit Natuurpunt Nevele hebben we geen 
specifiek standpunt ingenomen ten aanzien van de 
aanvraag van de bouw langs de E40’, vertelt Peter. 
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‘Vanuit Natuurpunt zien we mogelijkheden op 
plaatsen waar reeds lijnvorming aanwezig is, of waar 
windturbines in cluster kunnen worden ingepland, 
bv. grotere akkercomplexen. Inplanting langs de E40 
is daarom misschien wel haalbaar: het sluit aan bij 
lijninfrastructuur (E40) en er zijn reeds hoog-
spanningslijnen.’ 

Voor en tegen 
Argument van de tegenstanders zijn de eventuele 
geluidshinder en de impact op het landschap. ‘Wat 
het landschap betreft, het inplanten van windmolens 
zal altijd een impact hebben op de omgeving. De 
haalbaarheid moet zeker onderzocht worden. Maar 
voor dit gegeven zijn er schikkingen mogelijk, zo 
kunnen bv. bomen en struiken strategisch geplaatst 
worden zodat het landschap beter wordt ingekleed’. 

‘Wanneer we gaan kijken naar de geluidshinder, dan 
lijkt me dat toch mee te vallen’, zegt Peter. ‘Op de 
webpagina van Vlaanderen.be rond windenergie kan 
je lezen dat de norm in woongebied op 44 decibel 
overdag, en 39 decibel ’s nachts ligt. In de 
vergunning voor de windmolens langs de E40 
spreekt men over 35 decibel. Als je daarbij weet dat 
een normaal stemgeluid rond de 40 decibel ligt, en 
de autosnelweg rond de 70 tot 80 decibel.’ 

‘Ook voor eventuele hinder van slagschaduw zijn 
technische oplossingen mogelijk’, vertelt Peter. ‘De 
norm ligt op 8 uur/jaar, met een maximum van 30 
minuten per dag. De uitbater van het windmolenpark 
is verantwoordelijk voor de controle hierop. Alles 
hangt hier sterk af van het moment natuurlijk (stand 
van de zon, seizoen, …) Indien nodig kunnen de 
windturbines worden stilgelegd.’ 

Beleid 
Het stadsbestuur van Deinze zal een negatief advies 
geven voor de bouw van de windmolens. ‘Ik heb dat 
ook gezien, al lees ik weinig sterk inhoudelijke 
argumenten’, zegt Peter. ‘Om zo’n project meer 
kans op slagen te geven, moet het beleid moeite 
doen om de plaatselijke bevolking te betrekken, bv. 
via financiële participatie in het windmolenpark.’ 
  
We danken Peter voor de ontvangst en toelichting. 
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Op goed geluk 

We trekken een diagonaal op de kaart van Hansbeke. We bellen onaangekondigd aan bij het dichtstbij gelegen 
huis. We babbelen over het leven. Telkens een ontmoeting met een bekende of minder bekende Hansbekenaar. 
Telkens een verrassing… 

Dit keer bellen we aan in Hansbekedorp 56. We 
maken kennis met Tineke Verleye (39j) en Thijs 
Sucaet (41j). Veel ouders en kinderen kennen 
Tineke van haar kinderopvang op hetzelfde 
adres. Halfweg augustus 2023 is zij verhuisd naar 
de Nevelestraat en houdt zij samen met Lien 
Sucaet, de zus van Thijs, en Gudrun Vanheirzele, 
de tante van Thijs, groepsopvang De Vlindertuin 
open. In bijberoep is Tineke ook opvoedings- en 
gezinsconsulente aan huis. Thijs is IT’er en werkt 
voor District 09, een bedrijf dat de stad Gent 
ondersteunt in verschil lende informatica-
domeinen.  

Wat betekent Hansbeke voor jullie? 
Ik ben van Landegem maar ben hier mijn eerste 
liefde, Thijs, tegengekomen en ben bij hem en in 
Hansbeke gebleven (Tineke). Ik ben in Hansbeke 
geboren en getogen (Thijs). 

Waarom wonen jullie hier graag? 
Hansbeke lééft en is authentiek. We wonen ook 
graag op het dorp. Ik hou van de beweging die dat 
met zich mee brengt (Tineke). Het huis waarin wij nu 
wonen, ken ik heel goed. Mijn ouders hebben dat 
destijds gekocht en ik heb het toen mee helpen 
verbouwen. Van hieruit kunnen we alles te voet doen 
en ook het station ligt op wandelafstand (Thijs).  

Wat is voor jullie het mooiste plekje in Hans-
beke? 
Als je op het nieuwe fietspad langs de spoorweg rijdt 
en je komt van Bellem dan vind ik het uitzicht dat je 
dan op ons dorp hebt ronduit prachtig. Vroeger 
bestond dat beeld gewoonweg niet (Thijs). 

Wat was het mooiste moment uit jullie leven? 
We proberen van elk moment te genieten en positief 
in het leven te staan. Als het eens tegenslaat dan 
zeggen we tegen elkaar ‘op naar het volgende’. We 
leven graag (Tineke). En het mooiste moment moet 
nog komen, nu Tineke zwanger is van ons kindje 
(Thijs).  

Waar zijn jullie trots op? 
Op de vele reizen die we maakten met de 
mobilhome maar ook op onze deugddoende 
skivakanties (Tineke). Ik ben trots op de kinder-
opvang die Tineke heeft uitgebouwd. Door het vele 

telewerken heb ik dat van dichtbij meegemaakt. Ik 
zat te werken aan de keukentafel met mijn 
koptelefoon terwijl zes peuters hun middagmaal aten 
(Thijs). 

Welke dromen hebben jullie nog? 
Momenteel is dat ‘alles klaar krijgen tegen dat de 
baby komt’. Nu de kinderopvang niet meer in ons 
huis is, kunnen we de tuin en de garage achteraan 
het huis eindelijk verbouwen. Vroeger was dat niet 
mogelijk met de kindjes want die speelden heel vaak 
buiten in onze tuin (Thijs).  

Welke tijd zouden jullie opnieuw willen beleven? 
De tijd onder mijn 14 jaar, hoewel je op dat moment 
net groot wil zijn (Thijs). Ik amuseer me op elke 
leeftijd (Tineke). 

Wat zouden jullie in jullie leven anders hebben 
gedaan? 
ITijdens de coronaperiode of misschien net iets 
ervóór zijn we meer beginnen bewegen en eten we 
gezonder. Misschien hadden we dat eerder kunnen 
doen (Tineke en Thijs). 

Welke toekomst wensen jullie jezelf toe? 
Dat we in het geluk mogen blijven leven waarin we 
nu leven. Dat we kunnen blijven op zoek gaan naar 
dingen waar we energie uit halen (Tineke). Ik hoop 
dat we goed kunnen blijven omgaan met wat er 
(plots) op ons af komt en met de veranderingen die 
ons nog te wachten staan. 
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Marc Van Doorselaer uit de Voordestraat 
stuurde een mooie foto door. Het gaat hier om 
een groenling, in de volksmond ook wel 
“groenvink” genaamd. In West-Vlaanderen 
spreekt men dan weer van “vlasvink”: het 
vraagt weinig verbeelding om de oorsprong 
van die naam te achterhalen: vlaszaad! Zoals 
de dialectnamen al aangeven, gaat het hier 
terug om een familielid van de vinkachtigen. 
Net als de reeds besproken soorten (vink, 
putter) doet de groenling het goed in 
Vlaanderen. Oorspronkelijk is het een bewoner 
van de bosrand, die in de nabije akkers zijn 
kostje bijeenzocht.  Tegenwoordig is het een 
bewoner van tuinen, parken, boomgaarden… 
en zo een regelmatige broedvogel in onze 
buurt. Kieskeurig is de groenling niet: wat 
struiken, klimop, een fruitboom, de haag. Het 
maakt allemaal niet uit. Al heel vroeg in het voorjaar 
beginnen ze eraan: vanaf begin maart vrolijkt hun 
kanarie-achtig gezang en de typische roep 
“twèèèèh” onze tuinen op. Het mannetje is een 
opvallende verschijning: zijn geelgroene keel en 
borst maken dat zijn naam meer dan verdiend is. 
Het vrouwtje is wat fletser geelgroen. 

Vroeger was het omwille van de zang en zijn uiterlijk 
een populaire kooivogel. Kwekers slaagden er zelfs 
in door kruising om heel bleke vogels te kweken en 
daarmee op tentoonstellingen te pronken. Zoals de 
zware snavel doet vermoeden eet de groenling 
voornamelijk zaden. Het maakt niet uit: van 
graszaad over vlaszaad naar tarwe of gerst.  Iets 
waar ze eveneens op verlekkerd zi jn zi jn 
rozenbottels! Enkel in het voorjaar voederen ze 
kleine jongen wat insecten bij, maar dat is zeker niet 
hun hoofdvoedsel. Groenlingen hebben meestal 
twee broedsels. Terwijl het vrouwtje met een tweede 
legsel begint, blijft het mannetje de jongen uit het 
eerste nest voederen. Het mannetje is trouwens een 
actief baasje: het is niet uitzonderlijk dat een 
mannetje er verschillende wijfjes op na houdt!  

In de winter zijn ze gemakkelijk te zien op 
voederplankjes of hangend aan een voedselkoker 
met zonnebloempitten of pinda’s. Het zijn geen 
uitgesproken trekvogels: onze broedvogels blijven 
hier rondhangen, aangevuld met wat familie uit 
Scandinavië. Alleen bij strenge vorst of sneeuw 
vliegen ze richting Frankrijk. 

Wist je dat vinkachtigen vroeger deel uitmaakten van 
ons menu? In het werk van de schilder Frans 
Snyders (1579-1657) -een tijdgenoot en persoonlijke 
vriend van Rubens, Van Dyck en Jan Brueghel de 
Oude- komt de soort vaak voor. Een aanzienlijk deel 
van zijn oeuvre bestaat uit voorstellingen van 
voorraadkamers met een weelderig aanbod aan wild 
en groenten. Op 85% van zijn doeken staan dode 
vinkachtigen, vaak op hoopjes of aan een snoer 
geregen. Nu zijn ze bij wet beschermd en genieten 
we ervan door ze in onze tuinen te bewonderen. 

Peter De Groote 
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Hansbeeks gevogelte 

mannetje groenling

Zie je een interessante vogel? Neem een foto, en stuur die door naar Peter 
(peter.degroote@icloud.com). We zitten door onze voorraad foto’s, en willen nog een jaargang 
lang artikels schrijven over vogels.

mailto:peter.degroote@icloud.com
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Dorpsraad 

www.afrit12hansbeke.be. 

Zondag 8 oktober 2023 is het oktoberkermis in Hansbeke. 
Van 14.00 u. tot 18.00 u. is iedereen welkom op de verenigingen-
markt “Hansbeke Verenigd(t)”. 

Er zijn gratis te bezoeken infostandjes, een fototentoonstelling, optredens, sport en spelletjes. En er is ook 
een wedstrijd. 

Je kan er kennis maken met de Hansbeekse verenigingen. 
Alle Hansbeekse verenigingen doen mee. In elke vereniging werden de koppen bij elkaar gestoken om te 
bekijken hoe zij zich als vereniging het best kan presenteren aan de Hansbekenaren en de andere 
Deinzenaren.  

Waar valt iets te beleven? Een beetje overal in Hansbekedorp: In de Gemeentezaal en de Kunstacademie, in 
de basisschool, op het Kerkplein en het Scoutsterrein, in de Bomboaretunnel en in Arscene. Dus, kom naar 
de kermis! 

Eerste steen 
Stad Deinze nam contact op met Afrit 12 met de vraag of de eerste steenlegging van het Cultuurhuis kon 
geïntegreerd worden in het programma van de verenigingenmarkt op 8 oktober.  

De Stad zal de hele namiddag een infostand voorzien aan het Cultuurhuis, en om 17.30 u. is er dan de 
officiële ceremonie van de eerste steenlegging, gevolgd door een receptie. Alle Hansbekenaren zijn hierop 
welkom.  

Dit is in extremis een wijziging van het programma van de Verenigingenmarkt, maar Afrit 12 gaat daar graag 
op in en zal dit voorleggen aan de deelnemende verenigingen op de vergadering van 4 september.     

Mooimakers 
Op zondag 17 september is het terug zo ver: de opkuis na het Oerwoudfuif. 

We spreken af om 10 uur aan de kerk om eerst een foto te maken. Daarna verdelen we ons in groepjes om 
de straten en het feestplein proper te maken. 

Na afloop zijn we terug welkom bij Mieke (Miekes Superetje) voor de apéro. 

Voor wie kan en wil helpen graag en seintje naar Marleen of Hugo: 
vanooteghemmarleen@hotmail.com of 0479 72 00 05 
schaeckh55@gmail.com of 0474 22 92 31 

(PS: Vrijwilligers die meehelpen op 17 september zijn verzekerd door Mooimakers) 

mailto:vanooteghemmarleen@hotmail.com
mailto:schaeckh55@gmail.com
http://www.afrit12hansbeke.be
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Muurschildering 

Beneden in de Bomboaretunnel komt een 
muurschildering van kunstenaar Koen Degroote.  
De anti-graffitilaag is verwijderd door een 
gespecialiseerde firma. Ondertussen is ook de 
kleurloze hechtingsslaag aangebracht. Daar 
heeft Stad Deinze voor gezorgd. Bedankt dus, 
Stad Deinze. Ondertussen is Koen Degroote 
gestart met het schilderen van zijn “vliegend” 
ontwerp. Ga eens een kijkje nemen in de tunnel. 
Misschien zie je Koen aan het werk. 

Afrit 12 dorpsraad Hansbeke wil de Hansbekenaren een stem geven voor alles wat hun dorp 
aanbelangt. Als dorpsraad hebben wij regelmatig overleg met de diensten van Stad Deinze. We 
proberen telkens om zowel problemen van algemeen belang te signaleren als om oplossingen te 
bedenken. Af en toe kunnen we ook suggesties doen. We roepen alle Hansbekenaren op hun 
suggesties te delen via info@afrit12hansbeke.be 

Dorpsraad 

www.afrit12hansbeke.be. 

http://www.afrit12hansbeke.be
mailto:info@afrit12hansbeke.be


Wellekomn in Ansbeke 

Ze komen uit een naburig dorp of verhuisden uit een grote stad. Ze zijn al wat ouder of nog heel jong.  Ze huren 
een huis, renoveerden er één, of bouwden een nieuw. 
Allemaal hebben ze hetzelfde gemeen: Hansbeke werd hun nieuwe thuis. 
Wonen ze graag in ons dorp? Kozen ze heel bewust voor Hansbeke of was het een toevalstreffer? Willen ze hier 
lang blijven, of is Hansbeke een tijdelijke halte in de treinreis van het leven? 
Wellekomn in Ansbeke, nieuwe inwoners! 

Op een prachtige zonnige zondag mogen we 
plaatsnemen onder een oude appelboom die bulkt 
van de mooie rode bijna-rijpe appels. We zitten in de 
tuin van één van de oudste huizen in Hansbeke, in 
het zogenaamde “Begijnhof”. Deze groep van huizen 
werd in de 18de en 19de eeuw gebouwd in 
Hansbekedorp. Er woonden nooit echte begijntjes, 
maar deze huizen waren bedoeld voor weduwen. De 
naastgelegen Begijnhoflaan (oorspronkelijk Begijn-
hofstraat!) werd pas in 1960 aangelegd. 

Onze gastheer, Alan Gevaert, woont hier sinds 
oktober vorig jaar. Alan is beroepsmuzikant en we 
kunnen hem gerust een wereldburger noemen. Hoe 
komt iemand die al woonde in de Verenigde Staten, 
in Kopenhagen, in Parijs en in Antwerpen, uiteindelijk 
in Hansbeke terecht?  
Alan woonde tot vorig jaar in Antwerpen-Noord. Het 
leven in zijn buurt was vrij ruw en hard: er was veel 
drugs- en alcoholmisbruik op straat, veel armoede, 
veel lawaai, veel drukte. Alan had het er op den duur 
wel mee gehad en voelde dat hij nood had aan meer 
rust. Toen zijn zus Hélène, die al een tijdje in 
Hansbeke woont, liet weten dat het naastgelegen 
huisje te huur kwam, heeft hij niet lang getwijfeld. En 
zo woont Alan opnieuw even rustig en landelijk als in 
zijn jeugdjaren. 

Want Alan groeide niet eens zo ver hiervandaan op: 
in het toen nog échte rustige, landelijke en 
kunstzinnige Sint-Martens-Latem. De commune 
Gevaert klinkt sommigen misschien bekend in de 
oren. Het was een soort vrijstaat, een hippie-enclave 
die tot ver buiten Latem gekend was. Kunst en 
muziek waren er alomtegenwoordig.  

Alan komt uit een artistiek nest. Zijn overgrootvader 
was de beroemde beeldhouwer George Minne, zijn 
grootvader Edgard Gevaert was kunstschilder. Alans 
vader speelde contrabas, jazz- en zigeunerstijl en in 
de commune vonden er vaak optredentjes en 
concertjes plaats. Alan zelf begon eerst met 

drummen, later kwamen daar gitaar en nog een paar 
andere instrumenten bij. Vandaag speelt hij 
hoofdzakelijk basgitaar in verschillende groepen. De 
allerbekendste groep is ongetwijfeld dEUS.  Alan is 
sinds 2003 de vaste bassist bij dEUS, maar daarvoor 
had hij er al een heel rijke muzikale carrière opzitten. 
Zo was hij de vaste bassist bij de helaas overleden 
Chris Whitley waarmee hij de wereld rondtoerde. In 
de jaren ’80 speelde hij  ook al bij het heel 
succesvolle 2 Belgen, en musiceerde hij met 
verschillende kleinere en grotere muzikanten, zoals 
Arno. Hij heeft ook vaak opgetreden met Trixie 
Whitley. Trixie is trouwens niet alleen de dochter van 
zijn vroegere boezemvriend Chris Withley, maar ook 
de dochter van zijn zus Hélène! Toch is intens 
musiceren en toeren met familie niet altijd zo evident, 
vertelt Alan. Het is soms minder evident om alles te 
kunnen zeggen tegen elkaar, want je hebt steeds die 
dubbele relatie van niet alleen muzikale collega’s 
maar ook – in dit geval – “nonkel en nichtje”. 

Met dEUS, waarmee hij de voorbije maanden toerde 
door Frankrijk, Nederland, Spanje, Portugal, vertrekt 
hij binnenkort op een grote Balkan-tour.  

Daarnaast speelt Alan bij Chantal Acda met wie hij 
momenteel een jubileumeditie maakt van de eerste 
plaat en waartegen december een nieuwe plaat 
uitkomt. Ook bij Naomi Sijmons is hij de vaste 
bassist, en daarnaast heeft hij nog talloze muzikale 
projecten lopen.  

Wie denkt dat Alan wel heel veel jaren conser-
vatorium heeft moeten uitzitten alvorens hij zo’n 
grote podia kon betreden, heeft het mis. Het is echt 
al doende dat hij muziek leerde spelen. Te beginnen 
met een kunstminnende en muzikale familie, en door 
héél veel samenspel, in verschillende bezettingen, en 
door talloze optredens op grote maar vooral ook op 
kleinere podia. Het is iets wat je minder en minder 
ziet, vertelt hij: muzikanten gaan nu vaak eerst een 
volledige opleiding volgen in het conservatorium, en 
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worden dan volledig 
gemanaged en ge-
producet  op een 
podium gezet. Ze 
worden soms heel 
officieel “gelanceerd” 
met een hele mar-
ketingmachine en al-
les erop en eraan…  

De kleine zalen en 
plekken waar jonge 
muzikanten voor een 
appel en een ei de 
kans krijgen om te 
experimenteren en 
k le ine t ry-outs te 
doen, worden ook schaarser, en een groot deel van 
de weinige inkomsten gaat naar de fiscus.  

Dan zijn plekken zoals ons Hansbeekse Arscene, van 
onschatbare waarde. Alan kent Wouter Labarque 
van Arscene al vele jaren en prijst zijn kennis en 
kunde. Eind augustus mag hij nog een hele week in 
de studio bij Wouter muziek opnemen voor alweer 
een nieuw muzikaal project van een singer-
songwriter waar we zeker nog van zullen horen: Jan 
Myny – ook bekend als “Attic mouse”. 

En zo komt ons gesprek terug op Hansbeke. Alan 
kende Hansbeke vroeger wel al een beetje door 
familie van hem: de kinderen van muzikant Koen De 
Cauter die hier lange tijd woonden,  zijn nicht en 
neefjes van hem (jawel, Alan komt echt uit een zéér 
muzikaal nest!). Ook met Johan Verminnen heeft hij 
een goede band, en Ann en Dirk Dhaenens (Derek), 
die hier tot twee jaar in de vroegere onderpastorie 
woonden, zijn ook goede vrienden. Het is duidelijk 
dat voor Alan muziek de rode draad is in het leven, 
en dat ook zijn kennissen- en vriendenkring één 
grote opsomming van muzikanten is! 

Zo kwam Alan dus af en toe al eens in Hansbeke, in 
tijden dat het mooie stationsgebouw hier nog 
stond… wat jammer dat dat verdween en wat een 
enorme en grijze stationsomgeving werd hier 
neergepoot!  Ook die grote ring lijkt hem een beetje 
overkill. Zelf rijdt hij het liefst met de moto, enkel als 
hij veel instrumenten moet vervoeren, neemt hij de 
auto.  

Alan mijmert over 
prachtige road-
trips met de mot-
or, zoals on-langs 
nog in Denemar-
k e n , w a a r d e 
kustlijn 150 jaar 
geleden al he-
lemaal beschermd 
werd. Hij komt er 
af en toe want zijn 
zoon –die nu 24 
jaar is– is een 
echte Deen, en 
woont in Kopen-
hagen. Hij is het 

spoor van zijn va-
der niet gevolgd, en zit meer in de business, maar 
het is een toffe gast die positief en op een goede 
manier in het leven staat. Alan is zichtbaar trots als 
hij over z’n zoon vertelt.  

Zijn er dan helemaal geen nadelen aan het leven in 
Hansbeke? Tja, volgens zijn huurcontract moet hij de 
tuin ten allen tijde netjes houden, en eigenlijk zou hij 
die liever wat meer laten verwilderen.  En zijn huis 
mag dan niet zo groot zijn, maar de tuin is 
verrassend groot en rondom omzoomd door hoge 
beukenhagen. Een groot werk dat meermaals per 
jaar moet gebeuren. Hij kwijt zich consciëntieus van 
zijn taak, maar als er één iets is waar Alan écht niet 
van houdt, dan is het wel om naar het containerpark 
te gaan! 

Tot slot vertelt Alan nog dat Hélène, zijn buurvrouw-
zus, in oktober zal verhuizen, helaas! Hij hoopt dat hij 
toffe nieuwe buren kan krijgen, want de tuin is een 
stukje gedeeld. Een buur met wie het goed klikt, is 
dus wel belangrijk. Hij laat alvast weten dat hij af en 
toe weleens achter zijn drumstel kruipt, maar nooit 
na 21.00 u., en de muren zijn goed geïsoleerd. En 
deze muzikant met zijn vele projecten is natuurlijk 
ook heel vaak niet thuis! 

We hopen dat Alan de dagen dat hij wel in Hansbeke 
vertoeft, nog veel kan genieten van de rust en dat die 
hagen niet al te snel zullen groeien. Hoe het ook zij: 
heel wellekomn in Ansbeke, Alan! 
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Han(dels)beke 

Omdat we het belangrijk vinden dat ons dorp leefbaar en dynamisch blijft, stellen we graag de startende 
handelszaken voor. In Kouterken 2 gaan we op bezoek bij Tim Verleye (42) van Kozijn&Co. Geen echte 
beginnende zaak meer, maar tot nu toe even aan onze aandacht ontsnapt. 

Kozijn&Co heeft niets te maken met familiebanden. 
Tim is dan ook niet de kozijn maar wel de broer van 
Tineke, over wie je meer leest op blz. 8. Hij is 
schrijnwerker die maatwerk levert bij zowel ramen, 
gevelbekleding als zon- en insectenwering. Hij werkt 
zowel met aluminium, PVC als hout en doet niets 
liever dan bijzondere projecten realiseren. 

‘Nadat ik jaren in de systeembouw heb gewerkt, ben 
ik in 2009 bij de nonkel van mijn vrouw gaan 
werken’, vertelt Tim. ‘Hij had een schrijnwerkers-
bedrijf in Maldegem en bij hem heb ik het vak 
geleerd. Terwijl de systeembouw eerder ruwbouw is, 
moet er voor raamwerk net heel nauwkeurig gewerkt 
worden. Toen hij met pensioen ging, heb ik beslist 
dat ik graag zelfstandig wilde beginnen. Eerst heb ik 
mijn zaak nog anderhalf jaar bijberoep gedaan, maar 
ik had al snel handenvol werk voor een voltijdse 
bezigheid. Vanaf september 2019 ben ik dan volledig 
zelfstandig gaan werken.’ Ondertussen zijn we vier 
jaar verder en heeft Tim meer dan werk genoeg. Hij 
neemt dan ook hoofdzakelijk projecten aan in een 
straal van 25km rond Hansbeke.  

Als het moeilijk of speciaal moet, kan je zeker terecht 
bij Kozijn&Co. ‘Glas-op-glas hoeken zonder 
middenstijl of grote, hoge raampartijen doe ik graag 
en zonder problemen’, zegt Tim. ‘Ik 
lever ook altijd maatwerk en wil altijd 
iets speciaals bieden, zoals een 
vliegenraam dat je bijna niet ziet. Ik 
luister naar wat de klanten willen en 
help meedenken om de juiste 
oplossing te vinden. Tegenwoordig is 
bijna alles technisch mogelijk, dus als 
iemand een bijzondere voordeur op 
Pinterest heeft gezien, kan ik die in 
principe wel plaatsen.’ Niet-standaard 
ontwerpen zijn zeker welkom. Tim 
denkt graag mee over de haal-
baarheid en de uitvoerbaarheid van 
een dergelijk project. Trends volgen of 
uit de band springen kan allemaal, 
zolang het passend is bij het project.  
‘Ik heb eigenlijk de mooiste job 

binnen de bouw’, vindt Tim. ‘Ik maak iedereen 
tevreden en met de juiste nieuwe raampartij kan je 
het uitzicht van je huis helemaal opfrissen.’ Tim 
benadrukt dat hij enkel met Belgische producten 
werkt, waardoor hij verzekerd is van de kwaliteit én 
van naleveringen en herstellingen. ‘Mijn leveranciers 
komen uit Zomergem, Knesselare, Ath, … waardoor 
ik zonder probleem 50 jaar garantie kan geven voor 
naleveringen. En doordat ik in de regio blijf, kan ik 
mijn klanten binnen de twee dagen helpen als er een 
dringende herstelling nodig is.’ 

Voor de plaatsing van raampartijen kan Tim rekenen 
op zijn vader en op een glazenier waarmee hij 
samenwerkt, maar meestal werkt hij alleen. ‘Ik ben 
graag 100% zelf verantwoordelijk voor mijn werk en 
ben dan ook de enige die kan aangesproken 
worden. Ik werk wel vaak samen met architect 
Kristof Van den Berghe uit de Nevelestraat. En veel 
klanten komen bij mij terecht via hun vrienden of 
familie. Die mond-tot-mondreclame werkt voor mij 
prima.’ Een toonzaal heeft Tim niet nodig. ‘Ik kan 
genoeg adressen in de buurt geven waar je mijn 
werk kan bewonderen’, lacht hij. 

tim@kozijnenco.be - tel 0484 12 05 32 
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Seizoen 2023-2024 komt 
eraan! 

Het nieuwe seizoen komt eraan. 
Voor BBC Wille Hansbeke een seizoen met veel 
uitdagingen. Een halve ploeg diende te worden 
vervangen. Wat zijn de verwachtingen? 

De eerste oefenmatchen, waaronder een beker-
match op Okapi Aalst B, toonden alvast aan dat 
Robin Spaens de nieuwe vedette van de club wordt. 
Een zeer assertieve baldrager die in veel matchen 
bepalend zal zijn. Hij was dan ook een vedette in 
tweede klasse en was lang semi-prof.  

Hoe sterk valt de kern uit in de breedte?  Dat wordt 
waarschijnlijker iets moeilijker: Thibault Lievens, 
Glenn Vlamynck en Siel Hauman zijn certitudes die 
vorig jaar al hun waarde bewezen hebben.  

De ploeg neemt met Corneel Vanceulebroeck, Mats 
Leys en Milan De Jaegher 3 spelers uit de B-ploeg 
op in de kern en Arne Claes komt over van 
Waregem.  

Gauthier Colpaert wil dit jaar blessurevrij zijn grote 
vorm, die hij etaleerde bij reeksgenoot Zottegem, 
hervinden. De grote vraag blijft de vervanging van de 
dubbele meter Ward Meylemans. De van Waregem 
overgekomen Tim Bruyneel krijgt een enorm zware 
opdracht. Op het eerste gezicht zeker een scoorder 
maar die eerder vanop de bucket dan IN de bucket 
opereert. Hoe dan ook een talent! Wat Meylemans 
zelf betreft, willen we nog kwijt dat hij koos voor de 
concurrentie bij Gent-Oost Eagles.  

Toevallig wordt dat de eerste thuismatch van het 
seizoen op zondag 1 oktober om 17.00 uur in de 
Nevelse sporthal. Supporters op post. 

Johan Gaudissabois 

De schoenen zijn geblonken, het team is gevormd, 
de oefenwedstrijden zijn gespeeld. We zijn er klaar 
voor, klaar voor een seizoen vol voetbal.  

En we zijn weer fier als voetbal Hansbeke treden we 
terug aan met 4 herenploegen. Een eerste ploeg in 
derde en vierde provinciale, beloften en onze 
zondag reservenploeg. 
Daarnaast beginnen onze dames aan hun tweede 
seizoen, en dit in tweede provinciale. De dames 
promoveerden na hun uitstekende seizoen van vorig 
jaar, er staat alvast een derby gepland tegen 
Poesele! 

Onze jeugd blijft in stijgende lijn, en we heten onze 
nieuwe spelers van harte welkom.  

Aarzel niet, wil je zoon of dochter voetballen neem 
dan contact op met onze club, we staan klaar om je 
zoon of dochter het voetballen aan te leren op een 
speelse wijze. 

We danken ook alle supporters en sympathisanten 
voor jullie aanwezigheid op onze Luxe Barbeque. 
Onze wel-om-gekende mosselsouper staat gepland 
op 24, 25 en 26 november. Om extreme drukte te 
vermijden, kan je nu ook aanschuiven op zaterdag-
middag! 

Tot binnenkort en steeds welkom op onze wed-
strijden en evenementen. 

Wim Maebe 
Voorzitter 
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We stonden te popelen om te mogen starten aan het nieuwe schooljaar. Er starten 
twee nieuwe gezichten op onze school en ze stellen zich graag even voor! Juf 
Eveline vervangt juf Celine in het 6de leerjaar die in zwangerschapsverlof is, en juf 
Muriel vervangt juf Fientje voor de zorg kleuterschool en vervanging in de Klara- en 
Arabellaklas. 

Eveline Gevaert 
Mijn naam is Eveline Gevaert en ik ben 22 jaar oud. Ik woon al van kleins 
af aan in Hansbeke. Mijn kleuter- en lagere schooltijd heb ik ook op de 
Hansbeekse schoolbanken gesleten. In mijn vrije tijd ben ik graag onder 
de mensen. Ik breng dan ook veel tijd door met vrienden en familie. Mijn 
vrienden zouden mij omschrijven als sociaal, geduldig en behulpzaam. Ik 
heb een hart voor dieren en kinderen. In januari 2023 studeerde ik af als 
leerkracht lager onderwijs aan Arteveldehogeschool. Al van kleins af aan 
was leerkracht zijn mijn droomjob. Ik streef ernaar een omgeving te 
creëren waarin elke leerling wordt aangemoedigd om te groeien en 
zichzelf kan zijn. Open communicatie en respect naar elkaar toe zijn 
zaken waar ik veel belang aan hecht. Met veel 
enthousiasme start ik dan ook aan het nieuwe 
schooljaar.  

Muriel Goetmaeker 
Ik ben Muriel Goetmaeker, gehuwd 
en een zoon van 10 jaar. Ik woon 
in Aalter, heb al wat ervaring in het 

onderwijs vooral bij de kleinste kleutertjes. Mensen omschrijven me als 
een creatief, sportief en rustig persoon. 

1 september: ook de ouders werden goed ontvangen door de leerkrachten en de ouderraad 
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Nieuws van de school

Zjeraar: ‘Moet ik puntn 

geevn op de opstellekes?'



Niet ver van de boom 

In Vlakaf van maart 2022 deed Luc Onderbeke 
een oproep omdat hij op zoek was naar de 
Hansbeekse appel ‘Union Vainqueur’. Een 
attentvolle reactie leidde hem naar een 
resterende boom van deze appelsoort, wat via 
de officiële pomologische en commerciële 
wegen niet was gelukt! Luc kon deze unieke 
boom in de Zandestraat een volledig seizoen 
volgen en liet er eind vorig jaar enten van nemen 
door Patrick Heyerick van de Hoogstam-
boomgaard Langeveld in Kruishoutem. Enten is 
een eeuwenoude techniek waarbij een klein 
takje (een ent) van een boom wordt genomen en 
op een andere onderstam wordt vastgemaakt. 
De techniek wordt toegepast bij vermeerdering 
van fruitbomen om zeker te zijn dat de boom 
‘raszuivere’ vruchten zal leveren. 

Fruitboomkweker Patrick liet onlangs weten dat 
een beperkt aantal enten goed gelukt is en dat 
Luc ze eind december kan ophalen. Het is nog 
niet helemaal duidelijk hoeveel het er zullen 
worden maar er komen zeker enkele hoog-
stam-, halfstam- en laagstambomen beschik-
baar. De prijzen zijn evenmin bekend, maar Luc 
verwacht dat die in de lijn van andere, 
commerciële appelsoorten zal liggen.  

Luc Onderbeke heeft trouwens ook een 
zogenaamde pomologische fiche gemaakt over de Hansbeekse unionappel. Daarin worden de kenmerken van 
de Unionappel beschreven. Het gaat over een matig grote appel met gladde schil met mooi wit vruchtvlees dat 

evenwel snel verkleurt. Het zou een 
zoete appel met een aangename 
smaak moeten zijn. De appel is 
destijds in Hansbeke ontwikkeld 
door of bij de familie Union. 
Landegem heeft de Trezeke 
Meyers, Hansbeke heeft nu ook 
zijn eigen Union Vainqueur! 

Hansbekenaren die deze 
appelvariëteit uit eigen dorp willen 
aanplanten, kunnen met Luc 
contact opnemen via: 
onderbeke.luc@gmail.com 
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Tam tam

De Union vainqueur appelboom waarvan enten  
werden genomen.

mailto:onderbeke.luc@gmail.com
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Wie ben ik
Hoe heet je? 

Pimpernell Van Eeghem 

Hoe oud ben je? 
Ik ben 11 jaar. 

Waar woon je? 
In de Doornbosstraat nr. 8. 

Wie zijn jouw mama, papa en zus? 
Mijn ouders zijn Leen Van Deynze en  

Michaël Van Eeghem. Mijn zus heet Hazel.  

Waar ga je naar school? 
Ik ga naar de Sint-Paulusschool in Hansbeke. 

Ik ga meestal te voet, soms met de fiets.  
Ik ga samen met mijn zus naar school. 

Wat is jouw grootste droom? 
Ik zou graag op een podium zingen.  

De droom hoeft niet per se worden vervuld,  
maar het zou leuk zijn. Hoe weet ik niet echt.    

Waar ben je fier op? 
Dat ik mooi kan zingen, en een 'Stories in Book' van 

Robotime helemaal alleen heb gemaakt.  
Dat is een soort maquette.  

De handleiding was in het Engels. 

Waar ben je niet zo handig in? 
Ik ben niet zo handig in opruimen. 

Wat wil je zeker eens meemaken? 
Dat ik eens een bekende zanger(es) ontmoet. 

Waar ontmoet je jouw vrienden? 
In het parkje. Of bij me thuis, of thuis bij mijn vrienden. 

Als we je nu naar een plek op de wereld 
konden toveren, welke plek zou dat zijn? 

Naar het mooie roze strand (Elafonissi Beach) 
 in Griekenland.  

Het noorderlicht zou ik ook wel eens willen zien.   

Wat koop je zoal met je zakgeld? 
Soms balpennen en stiftjes.  

Ik spaar ook voor een tekentablet. 

Voor welke film blijf je thuis? 
Harry Potter! 

Welke plek vind je mooi/leuk in Hansbeke? 
De voetwegel achter het 'Selleskasteel' in de Voordestraat. 

Het wegeltje komt uit in de Blommestraatje.  
Het is heel leuk om daar te wandelen.



Gemeenteraad 24 augustus 2023 

Fietspad langs de vaart (Vaart Links) 
Voor de aanleg van dit gescheiden fietspad moeten 
gronden worden aangekocht. De overeenkomsten 
met de eigenaars worden goedgekeurd. Jan 
Pauwels (N-VA) merkt op dat dit een hele dure 
aangelegenheid is voor de stad en dat het 
daarenboven over vervuilde grond gaat en dat de 
stad dus ook de saneringskosten zal moeten 
betalen. Hij vraagt ook aandacht voor het onderhoud 
van de fietspaden in de randgemeenten. Bij-
voorbeeld de Durmenkerkweg in Merendree is een 
goed fietsalternatief voor de Veldestraat maar ligt er 
erbarmelijk bij.  

Betalend parkeren 
Eva Martens (Vooruit) zegt dat het parkeerreglement 
met 9 categorieën veel te ingewikkeld is. Het moet 
herschreven worden in leesbare taal. Jan Pauwels 
vraagt om het aan te passen aan lokale noden. In 
Merendree zijn er in het centrum 3 shop en go 
parkeerplaatsen van 30 minuten. Maar er is alleen 
een slager, een kapper en een café. Voor deze 2 
laatsten is een halfuur te kort. Dus de parkeer-
plaatsen staan meestal leeg.   

Stedenband met Senegal 
Het jaarverslag 2022 van de Interlokale Vereniging 
Stedenband doet Jan Pauwels, Eva Martens en 
Freija Dhondt (Vooruit) opmerken dat moet na-
gedacht worden over de toekomst aangezien er alle 
jaren een tekort is. Er gaat op dit moment slechts 
een halve euro per inwoner naar deze stedenband. 
Schepen Trees Van Hove (cd&v) erkent het probleem 
en belooft een aanpassing. 

Mondelinge vragen 
Peter Parmentier GroenRood) vraagt waarom de 
wijziging van voornaam in Deinze 350 euro kost 
terwijl dit in o.a. Gent gratis kan. De burgemeester 
zegt dat vroeger, vóór de bevoegdheid werd 
overgedragen aan de steden en gemeenten de 
kostprijs 490 euro was. Retributies worden bij het 
opmaken van het budget bekeken, geëvalueerd en 
waar nodig aangepast. 

Peter Parmentier vraagt hoe het komt dat de 
vooropgestelde graad van riolering en de 
zuiveringsgraad niet gehaald wordt. We scoren 
beduidend slechter dan andere dorpen en steden. 
Schepen Johan Cornelis (cd&v) zegt dat er nu aan 
aantal grote projecten gewerkt wordt: o.a. in 
Meigem, Vinkt, langs de Leernsesteenweg en de 
Pontstraat. Op langere termijn zal in Hansbeke ook 
een stuk van de Nevelestraat, de Rostraat en de 
Palestraat riolering krijgen.   

Kristof Van den Berghe (GroenRood) vraagt of de 
stad maatregelen neemt om de kwaliteit van het 
water van de Poekebeek te verbeteren. Schepen 
Filip Vervaeke (Open Deinze) zegt dat het beheer niet 
gebeurt door de stad maar dat de stad wel 
deelneemt aan het periodiek overleg waar onder 
meer de waterkwaliteit besproken wordt.  

OCMW 
De prijs voor het verblijf in de nieuwe gemeentelijke 
assistentiewoningen Het Gast-Huis wordt vastgelegd 
op 34 tot 43 euro per dag, afhankelijk van de grootte 
van de flat.  Annick Verstraete (GroenRood) vraagt 
waarom niet gekozen wordt voor sociale assistentie-
woningen, waar de prijs afhankelijk is van het 
inkomen van de huurder. Ze merkt op dat in Gent de 
maximumprijs vastgelegd is op 34 euro per dag. Nu 
redeneert de stad Deinze zoals de privémarkt en 
neemt enkel economische overwegingen. Freija 
Dhondt gaat helemaal akkoord met Annick en zegt 
dat ook de stad Kortrijk veel lagere prijzen hanteert. 
Schepen Conny De Spiegelaere (cd&v) zegt dat met 
de prijs de investering van de nieuwbouw op 20 jaar 
terugbetaald is. De kostprijs van de geboden zorg 
wordt niet in rekening gebracht.  Sociale assistentie-
woningen komen er misschien in de toekomst. 
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Kijk in de Leiespiegel

Het Gast-Huis zijn assistentiewoningen voor senioren 
die zelfstandig willen wonen. Het Gast-Huis is deels 
gelegen langs de Karel Picquélaan en deels langs de 
D. Delcroixstraat, dicht bij het centrum van Deinze.
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Personalia

Artikels of andere bijdragen (bv. lezersbrieven) moeten binnen zijn bij de redactie  

vóór 20 oktober 2023, via redactie@vlakaf.be

Nieuwe inwoners 

Joelle Steyt en Steven Suffys van Damstraat 21A Vosselare naar Karmenhoekstraat 1, sinds 10 juni 

Josefien Vandekerckhove en Amaury Mortier uit centrum Gent naar Hansbekedorp 13, sinds 17 juni 

Sofie Van Haudenhove, Obe en Ona Jonckheere uit Ruiselede naar Begijnhoflaan 8, sinds begin juli 

Marius Constantinescu en Tatisna Avtadov, Palestraat 17 

Gestorven 

Monique De Ruyck, echtgenote van onze Vlakafmedewerker Robert De Blaere, Koningin Elisabethlaan 56 
9820 Merelbeke, ° Hansbeke 29 september 1933, † WZC Kanunnik Triest Melle 7 juli 

André Brulée, echtgenoot van Anna Coryn, Kerkakkerstraat 16, ° Nevele 22 december 1931, † AZ Sint-
Vincentius Deinze 18 juli 

Nicole Vandenhaesevelde, echtgenote van Etienne Martens, Cardijnlaan 7, ° Hansbeke 10 mei 1950, † UZ 
Gent 22 augustus 

50 jaar huwelijk 

Marc Cornelis en Francine Maenhout, Vaartstraat 24, op 3 juli 1973 

60 jaar huwelijk 

Gustaaf Van den Berge en Liliane Van Roosebeke, Dorp-West 31 bus 0202 9080 Lochristi, voorheen 
Molenstraat 11, trouwe lezers van Vlakaf, op 27 juli 1963 

Alle nuttige informatie mag doorgegeven worden aan je verspreider of aan redactie@vlakaf.be
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'De koninginnenpage'... een kunstwerkje in de natuur


Een paar weken geleden, rond een uur of negen ‘s ochtends, zag ik mijn wederhelft met de GSM in aanslag 
verwoede pogingen doen een nog niet gekende vlinder digitaal vast te leggen. Toen deze neerstreek kon ze toch 
een min of meer redelijke opname maken. 
De webpagina van Natuurpunt leerde ons dat het om de Koninginnenpage ging. Ik las dat deze vlinder zijn eitjes 
bij voorkeur legt op het groen van venkel- en of wortelplanten. De zondag daaropvolgend reed ik naar het 
drukbezochte zondagsmarktje waar de familie Cannoot uit Poeke al meer dan 60 jaar zijn plantgoed komt 
verkopen aan meer dan democratische prijzen. Ik schafte een aantal venkelplantjes aan en plantte ze in een 
groententbak… in de hoop dat het sterk geurende blad de vlinder zou lokken. 

De koninginnenpage (Papilio machaon) behoort tot 
de familie van de grote pages en is onze grootste 
inheemse vlindersoort. Het is een gracieuze vlinder 
met geelzwart gekleurde vleugels en is daardoor één 
van de sierlijkste en mooiste dagvlinders die hier in 
Vlaanderen rondfladdert. 

Mannetjes en vrouwtjes van de koninginnenpage 
zoeken elkaar op en de daaropvolgende eitjes 
worden allemaal apart gelegd, andere vlinders 
leggen hun eitjes vaak in groepjes bij elkaar. Het 
vrouwtje plakt haar eitjes aan de stengels of blaadjes 
van de waardplant vast of dropt deze zelfs soms 
gewoon vanuit de lucht.  

Mijn buurman, een echte moestuinfanaat, bracht mij 
een paar dagen een drietal kleurrijke rupsen die wij in 
een oude schoendoos plaatsten afgedekt met gaas 
en voorzien van het nodige voedsel 
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De rupsen zijn echte vreetmachines, Naarmate de 
rups meer eet, wordt hij ook groter. Ze barsten 
letterlijk uit hun voegen. De rupsen beginnen hun 
leven klein en zwart, maar vervellen wel 4 keer.  
Op het einde is de rups dik en erg kleurrijk, groen 
met zwarte, witte en oranje vlekken.  

Als de rups volgroeid is, spint ze op een schaduwrijk 
plekje een zijdedraad, waarmee ze zichzelf 
vastmaakt aan een takje of stengel. Vervolgens 
ontdoet ze zich van het kleurrijke omhulsel en 
verandert in een bruine of groene pop.  

Afhankelijk van de tijd van het jaar, van het licht en de 
warmte duurt de verpoptijd ± 8 tot 16 dagen. 
Op het einde van de verpoptijd zie je soms al lichtjes 
de vorm van de vlinder-
vleugel verschijnen 
Eens wanneer de vlinder 
groot genoeg is, kruipt hij uit 
de pop en verschijnt de 
prachtigste vlinder. 

Weetjes over de koningin-
nenpage 

Het is geen bedreigde soort 
maar door zijn grootte en 
kleurenpracht, een opval-
lende verschijning in de tuin 
en zeker geen alledaagse 
gast. De koninginnenpage 
heeft een spanwijdte van 
ongeveer 75 mm en hij vliegt 
gemiddeld in twee gene-
raties per jaar. De eerste 
generatie van eind april tot 
midden juni en een tweede 
generatie van begin juli tot 
begin september. In een 

warm najaar kan er 
ook nog een derde 
generatie zijn in 
oktober. Een vol-
wassen v l i nde r 
leeft een drietal 
weken. In die tijd 
gaan ze op zoek 
naar een partner 
om zich voort te 
planten. 

Zijn zachtgele vleugels zijn begrensd met zwarte 
lijnen. Op de achtervleugels, die uitlopen in staartjes, 
is de zwarte band blauw ingekleurd en vallen de 
twee oranjerode stippen meteen op. Mannetjes en 
vrouwtjes zijn zo goed als identiek. 

Het was een onvergetelijke ervaring om van zo dicht 
bij de volledige ontwikkeling van mooi gekleurde rups 
tot de uiteindelijke volwassen vlinder te kunnen 
meemaken. 

Sabine, Marc en Sil (de buurman). 
Voordestraat Hansbeke 
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Oplossing opgave 40: Shoppers 

De heren geven samen 60 + 75 + 80 + 90 = 305 euro uit. 
Dan geven de dames samen 1410 - 305 = 1105 euro uit. 
Bea (3 x) hoort bij die €75 van Frans. Alle andere combinaties geven nooit een 5 als 
eindcijfer (zie tip). 
Bea geeft dus 3 x 75 = €225 uit. 
Anne, Cleo en Dora geven dus samen 1105 - 225 = 880 euro uit. 
Dan even puzzelen met 60, 80 en 90 en x 2, x 4 en x 6 om tot 880 te komen (er zijn 
slechts 6 combinaties, waarvan één 880) 

Besluit: Bea (x 3) met €75 van Frans koopt voor €225 
	 Dora (x 6) met €60 van Eddy koopt voor €360 
	 Anne (x 2) met €80 van Gery koopt voor €160 
	 Cleo (x 4) met €90 van Henk koopt voor €360 

Robert ziet als één van de mogelijke oplossingen voor het toemaatje: Hij is overspannen, en zij is ook niet 
goed!  

Ons Hansbeeks triumviraat Vincent Martroye, Antoine Martens en Christian De Keuckelaere maakten de juiste 
koppels en becijferden de uitgaven juist.  

Er is een nieuwe deelnemer die het helemaal juist heeft: Mieke Delanghe, Brugseheirweg 23, waar de 
Vlakafredactie vele jaren vergaderde. Zij maakt een terechte opmerking: “Ik vind dit een nogal seksistische 
opgave. Ikzelf hou meer van doe-het-zelf-zaken (na boekenwinkels en handwerkwinkels, mijn favorieten) en ben 
slechts onder dwang in een kledingwinkel binnen te krijgen.” 

Vincent Martroye denkt dat de ZEI in het toemaatje dyslectisch is... Zou ook kunnen! 

Opgave 41: WK Wielrennen 

In de spectaculaire discipline ‘afvallingskoers’ op de wielerbaan komt het erop aan NIET als laatste over de 
meet te bollen. Alleen de laatste valt af. 
Als 14 van de 16 deelnemers, één per één, zijn afgevallen, strijden de twee overigen (A en B) met volle kracht 
voor de begeerde titel. In de laatste bocht ligt A op kop, maar B doet een geweldige inhaalbeweging. Het wordt 
een millimetersprint… 
Op vertraagde beelden is duidelijk te zien dat A als eerste met het voorwiel de meet bereikt, maar toch wint B 
op regelmatige wijze de gouden medaille. 

Vraag: Geef de logische verklaring 

Antwoord op opgave 41 per e-mail naar redactie@vlakaf.be of in de brievenbus van het redactiesecretariaat in 
de Karmenhoek. Wie het juist heeft, krijgt een eerste ticket voor het boek ‘Hansbeke. Dubbelportretten’ van 
Koen Degroote. Het wordt je eigendom met vier juiste antwoorden.   
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Merel daagt Hans uit

TOEMAATJE 
Welke letter ontbreekt: A  C  F  J  ?  U  

Welk getal ontbreekt: 5  8  14  26  ?  98 
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Tachtigers 

Op zekere leeftijd heeft iemand heel wat te vertellen over het leven. Onze tachtigers zijn geboren tijdens de 
Tweede Wereldoorlog, maar daar weten ze niet veel meer van. Ze hebben hard moeten werken om er te komen 
en iets meer luxe te verwerven dan hun ouders. Vandaag leven ze in een wereld waar de veilige bescherming 
van de eigen cultuur lijkt weg te smelten, onomkeerbaar. Ze vertellen over een tijd met de komst van televisie, 
computer, gsm, internet, en druk autoverkeer. Van hun verhaal willen we een blijvende getuigenis maken. In de 
lijn van de grote literatuurstroming op het einde van de 19de eeuw, zetten zij hun getuigenis op papier. 

Een trouwe Vlakaflezer contacteerde 
de redactie via Jan Spegelaere, die 
soms weleens in Brugge moet zijn. 
Hij was al een tijdje tachtig, had altijd 
graag in Hansbeke gewoond en 
wilde nu als Bruggeling zijn verhaal 
kwijt. Jan was zelfs bereid om 
chau f feu r te spe len voor de 
Vlakafreporter. We belden aan op een 
vrijdagmorgen in Hogeweg 293 te 
Sint-Andries, in de buurt van het Jan 
Breydelstadion. 

Geboren in de Boerestraat 

Mijn vader Cyriel Nieuwland werd 
geboren in Hertsberge op 6 maart 
1899. Hij trouwde in 1928 met 
Magdalena De Clercq van het 
Bulskampveld in Beernem. Ze 
kwamen wonen in Reybroeck 63. Nu is dat 
Boerestraat. Na hen kwam Herman Van Maldeghem. 
Hij kocht de hofstede van ruim 2 ha voor 200.000 
BEF. Zijn zoon Noël bouwde er later een tweede 
woning voor zijn gezin. Nu heeft een jong koppel er 
een nieuw huis opgetrokken (n.v.d.r. nummer 16A) 
maar het ijzeren hek dat mijn grootvader ooit 
smeedde staat er nog. Ik heb er een foto van op mijn 
PC. Mijn vader werd geboren met één hand, wat niet 
zo gemakkelijk was om aan de boerenstiel te 
beginnen. Ik heb al veel opgezocht en bijgehouden 
over mijn familie. De Nieuwlands woonden ook in 
Landegem en ervoor in Nevele, reeds in 1590. Rond 
1679 kwamen ze naar Hansbeke. Pater Julius 
Nieuwland, die naar Amerika trok en een standbeeld 
kreeg in Hansbeke, was ook familie. Mijn over-
grootvader Karel werd geboren in 1833. Hij stierf na 
zes weken huwelijk met Eugenie Dobbelaere door 
cholera in 1868. Hun kind werd ook Karel genoemd. 
Ik denk dat Julius, die eveneens op Reibroek 
geboren werd, een neef was.  

Mijn ouders kregen vijf kinderen: Maria op 10 februari 
1930, ze overleed in Sint-Andries in 1981. Dan 
volgde Karel op 6 oktober 1931, hij werd militair en 
stierf in Gavere op 11 januari 2013. Rosa werd 
geboren op 18 september 1932 en overleed in 
Beernem op 12 januari 2012. Een jonger zusje 
Agnes werd op 11 juli 1934 geboren maar stierf ten 
gevolge van een appendicitis in Gent op 17 augustus 
1940. Ik was de laatste in de rij, geboren op 2 april 
1942. Buurbouw Madeleine Mielke was de 
vroedvrouw, de achterwaarsterigge, zoals bij zoveel 
Hansbekenaren. Haar man Mielke was een 
schoenmaker met een bochel. Ik was de kakkenest 
van het gezin en mocht de boodschappen gaan 
doen naar de winkel van de weduwe Union op het 
kruispunt met Karmenhoek en Reibroekstraat. Ik had 
een hondje, Tommie. De buren wisten dat als 
Tommie kwam aangetrippeld, ik volgde. Ik zie alle 
buren nog voor mij: de ongehuwde Miel Dewitte, de 
gezinnen Frodure en Heirbrant, Omer Union die ieder 
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jaar een varken kwam slachten bij ons thuis. Ik 
moest dan met een zende wat vlees aan arme 
mensen gaan geven. Vader kweekte maïs aan de 
overkant van de straat met ertussen tabaksplanten 
wat wettelijk niet mocht. Als veldwachter Albert 
Maenhout langskwam kneep hij zijn ogen dicht voor 
een jenever…Er waren toen nog meerdere boeren in 
de Boerestraat: boer Hoste, de familie Tollens, Achiel 
Van de Moortele, die ook in het klooster werkte. Met 
de kinderen stapten we samen naar school, vier keer 
per dag ongeveer 2 km. We liepen voorbij 
klompenmaker Oscar Coppens, café en fietsen-
maker Maurice Gernaey, de boerderij van Raymond 
Verhelst, de kapel van Reibroek, de smidse van 
Cyriel en Pier De Muynck. Mooie beelden die ik nog 
voor ogen heb. Evenals de blauwwitte huisjes van de 
graaf en de mooie glasramen en het houtsnijwerk in 
de kerk. 

Lederzetten is een ambacht 

Mijn schoolcarrière verliep zoals bij de meesten van 
mijn generatie: Kleuterschool bij zuster Idonie en 
daarna bij zuster Everilda, een strenge non! Ik had 
eens een ongelukje in mijn broek en zij wreef een 
vuile schoteldoek met een restant van mijn 
uitwerpselen in mijn gezicht. Daarna volgde de 
eerste graad nog aan het klooster bij zuster Edgarda. 
In de jongensschool op de hoek van de Melkerij-
straat zat ik in de tweede graad bij Robert Leen-
knecht en de derde bij Albert De Craene. Met hem 
bezochten we eens de drukkerij van zijn broer 
Fernand in de Nevelestraat. Daar werd misschien wel 
de kiem gelegd voor mijn latere beroep… 

Een paar dagen voor mijn plechtige communie 
overleed mijn moeder op 7 april 1954. Ik heb de 
moederliefde sterk gemist, en dat heeft een groot 
deel van mijn latere leven bepaald. Vader kreeg de 
boerderij alleen niet meer rond. De oudere kinderen 
waren het huis uit en ik bleef met hem achter. In 
1956 zijn we verhuisd naar mijn oudste zus in Aalter. 
Dat was in de Kestelstraat, waar Aloïs Mortier een 
buur was. Hij huwde later met Godelieve Van de 
Moortele, die ik natuurlijk goed kende vanuit de 
Hansbeekse Boerestraat. Ik ging al naar het lager 
middelbaar in Sint-Gerolf. Daarna koos ik voor de 
vakschool in Brugge waar ik de opleiding tot 
drukker-letterzetter koos. Ik kon aan de slag in de 
drukkerij van Raf T’Hooft in de Stationsstraat in 
Landegem. Ik verdiende er 9 BEF per uur! Hij gaf het 
Annoncenblad uit, maar die naam bestond al voor 
een reclame-blad in Zomergem. Hij mocht die naam 

dus niet meer gebruiken. Ik heb toen de naam 
‘De Wegwijzer’ bedacht. Omdat ik het gevoel 
had toch wel weinig te verdienen, schakelde ik 
over naar Snoeck-Ducaju in de Gentse Begijn-
hoflaan. Hier heb ik 20 jaar gewerkt. Ik maakte 
er de overgang van zetwerk in lood naar offset 
op film mee. Ik moest een omschakeling volgen 
maar was ook syndicaal afgevaardigde en had 
één van de hoogste lonen. Kortom, de bazen 
waren me liever kwijt dan rijk…Ik werd in een 
stelsel geplaatst van één week werken en twee 
weken stempelen. Ik woonde sinds mijn 
huwelijk in Brugge en spoorde elke dag naar 
Gent. Ik was twaalf uur onderweg met trein en 
tram 10 om acht uren te werken. Daarom deed 
ik mee aan een examen bij de stad Brugge. Ik 
kon beginnen als zaalwachter bij de musea. 

Toen men ontdekte dat ik uit de drukkerijwereld 
kwam, mocht ik de lay-out van het personeelsblad 
verzorgen. Ik maakte ook eens een boekje voor 
burgemeester Frank Van Acker. Zo kwam het dat ik 
in de drukkerij van de stad aan de slag kon. Dat heb 
ik gedaan tot mijn pensioen op 60 jaar. 

Als ik het wel beschouw, is onze generatie, geboren 
in de oorlog, de beste generatie, vooral dankzij de 
syndicaten. We bekwamen alle maanden een 
loonsprong en veranderen het stelsel van de 48-
urenwerkweek naar 36 uren, vooral door de 
mechanisatie. We hebben de ontwikkeling van radio 
en televisie meegemaakt… 
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Brugs Huwelijksgeluk 

Ik heb mijn vrouw Vera Maes uit Sint-Andries leren 
kennen op het huwelijk van haar nicht in 1969. We 
zijn gehuwd op 25 juni 1971. Zij is onderwijzeres en 
gaf les in het 5de leerjaar van het Sint-Jozefinstituut. 
We hebben hier om de hoek een huis gebouwd in 
1969.  

Daar zijn onze beide kinderen geboren. Els op 22 
mei 1973 en Tom op 31 maart 1975. Els is kleuterjuf 
en woont nu in ons vroegere huis. Wij bouwden 
aanpalend een huis voor onze oude dag in 1999, 
alles gelijkvloers.  

Els heeft twee dochters, Iene en Nienke, die rechts 
op de foto met de kleinkinderen staat. Tom is kok in 
een grootkeuken waar hij voor 400 man kookt. Hij 
volgde les in Ter Groene Poorte, deed stage in een 
psychiatrisch ziekenhuis en mocht daar blijven 
werken. Zijn vrouw en hij verloren hun eerste kind 
Sarah jammer genoeg na tien dagen door zwanger-
schapsvergiftiging. Hun tweede dochter Laura staat 
links op de foto met de kleinkinderen. 

Voetbal en reizen 

Toen ik op pensioen ging trad ik in dienst bij Club 
Brugge. Ik was verantwoordelijk voor het controle-
personeel dat ik ‘suppoosten’ noemde. Nu spreekt 
men van ‘stewards’. Onder die 130 mensen zat er 
wel eens iemand die vrienden gratis liet binnen-
komen in het stadion in ruil voor wat traktaties na de 
match. Zulke zaken kon ik natuurlijk niet toelaten…  

We zijn ook heel veel op reis geweest. Elk jaar met 
de auto naar Oostenrijk want we houden van 
stappen in de bergen, tot Vera eens haar 
achillespees scheurde. In de periode dat ik bij 
Snoeck werkte, trok ik met een collega naar het 
Zwarte Woud. Toen Oostenrijk te ver werd, trokken 
we nog tien jaar naar het Sauerland. Elke vakantie 
waren we weg, hetzelfde pension in Winterberg wel 
27 keer. Nog later werd het de Moezelvallei en Trier 
met zijn mooie Porta Negra. 
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We danken Jozef voor de goed voorbereide babbel 
en nemen nog een foto in de tuin. Hij geeft ons nog 
een boodschap mee: “Als er nog leeftijdsgenoten zijn 
die eens willen praten spreken we wel eens af of je 
bent altijd welkom in de Hogeweg 293 (050 31 38 
03)”. 
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Lezersbrief
Beste redactie  

Als geboren en getogen Hansbeekse  lezer van 
Vlakaf  kan ik enkel toejuichen dat jullie af en toe 
een nieuwe inwoner in de kijker plaatsen. Toch 
moest ik even slikken bij jullie bijdrage “Wellekomn 
in Ansbeke” in de vorige Vlakaf waar het onder 
andere over de oorlogsgebeurtenissen in Vladslo en 
de Westhoek in het algemeen gaat. Jullie schrijven 
en ik citeer “een thema dat voor ons, Hans-
bekenaren, net iets verder van ons bed is gebleven 
… “  

Niet dat enig vergelijk mogelijk is en zonder afbreuk 
te willen doen aan het onnoemelijke leed dat de 
Westhoek moest ondergaan vind ik toch dat jullie 
hier ons dorp te kort doen. Aan de Vlakaf lezende 
nieuwe inwoners die minder vertrouwd zijn met ons 
verleden geeft dit de indruk alsof de oorlog hier 
ongemerkt voorbij ging.   

Zijn jullie misschien vergeten dat er 7 Hansbeekse 
oud-strijders sneuvelden? Dat ons dorp tijdens de 
slag om het Schipdonkkanaal 5 dagen werd 
beschoten met gasgranaten? Dat 30 Hansbeekse 
burgers tijdens deze beschietingen de dood vonden 

waarvan 20 door obussen met gas en 10 door 
schrapnels? Dat 45 Hansbekenaren tijdens deze 
beschietingen de dood vonden op de vlucht? Dat er 
54 militairen sneuvelden in Hansbeke? Dat 31 
Hansbeekse woningen in puin werden geschoten 
en er 126 zwaar werden beschadigd?  

Het is niet de taak van een dorpskrant om het 
verleden te negeren, objectieve en juiste info is wat 
de lezer verwacht. 

Marc Van Ooteghem 

N.v.d.r.: We danken Marc voor z'n bijdrage. We 
waarderen het wanneer lezers in de pen kruipen. 
We hebben begrip voor de mening van Marc. Vlakaf 
heeft echter niet de intentie om iets of iemand te 
negeren. Maar er kan moeilijk ontkend worden dat 
de herinnering aan WOI in de Westhoek sterker 
aanwezig is, hetgeen deze nieuwe inwoners ook 
aanbrachten.  
We beperkten ons tot het thema van het gesprek 
met de nieuwe inwoners: de weg die ze naar ons 
mooie dorp gevonden hebben.
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11de Verlichte Boerderijtocht 
Landelijke Gilde Bellem en Hansbeke & Ferm

Feest op Ro 
26 augustus (foto's Bert Willaert)



11.11.11 in Hansbeke 

Actievoerders van 11.11.11 vragen aandacht voor klimaatonrecht met een 
verrassende slogan: “Wij zien het probleem niet. Wij zien oplossingen.”  

Zoals elk jaar in de periode rond 11 november gaan er weer duizenden actievoerders 
in ons land op pad voor 11.11.11, de koepelorganisatie van Internationale Solidariteit. In Hansbeke is dat al 
meer dan 50 jaar het geval. 
De 11.11.11 - vrijwilligers van Deinze en Nevele trekken dit jaar mee aan de kar  door op te roepen voor een 
rechtvaardig beleid dat de ongelijke gevolgen van de klimaatcrisis bij de wortel aanpakt.  

De klimaatcrisis treft niet iedereen gelijk. Integendeel. De grootste gevolgen, zoals extreem weer en de 
stijgende zeespiegel, treffen vooral mensen in de landen die het minst verantwoordelijk zijn. Dat klimaatonrecht 
zien we bijvoorbeeld in Bangladesh, waar vissersdorpen langzaam verdwijnen in de stijgende zee. Of in Zambia, 
waar de droogte het stilaan onmogelijk maakt om aan landbouw te doen. Bovendien is klimaatonrecht geen ver-
van-ons-bed show. Ook bij overstromingen en droogte in Europa en in België delen kwetsbare mensen het 
hardst in de klappen.  

De actievoerders van 11.11.11 zien daarom niet zozeer het probleem, maar wel veel oplossingen. Duurzame 
acties die een fundamenteel oneerlijk systeem in vraag durven stellen. Oplossingen die beleidsmakers en de 
bedrijfswereld oproepen om concrete initiatieven te nemen. 

Activiteiten 11-groep Nevele: 
Vrijdagavond 10 november : Jeugdhuis Mixit Plaatjes draaien voor het goede doel 
Weekend 11 november: straatactie huis aan huis en verkoopsstandjes in Landegem 
Zaterdagavond 18 november AVE DE BARRO bij Arscene in Hansbeke. 

Meer info?   
Meer informatie over de klimaatcampagne van 11.11.11 en de oplossingen en verhalen die we naar voren 
schuiven: 11.be  

Wie wil meewerken in Hansbeke mag contact opnemen met Frank Langeraert, Karmenhoek 7, 09 371 82 73 of 
0474 95 19 13 

Donderdagavonden 14/09, 12/10 en 9/11: Haak- en breicafé. Je neemt zelf 
een haak- en breiproject mee waar je aan bezig bent of hulp kunt bij gebruiken. 
Of je leert ter plekke iets maken. Je hoeft niet veel te kunnen. Ervaren en 
onervaren haaksters en breisters werken samen gezellig aan verschillende 
projecten. Meer info bij Sabine De Pauw 0473 50 72 95. 

Zaterdag 21 oktober: uitstap naar Brugge. Elk jaar opnieuw een fijne, verrassende dag met veel lekkernijen, 
een streepje cultuur en steeds nieuwe ontdekkingen.  Meer info bij Regine Van Landtschoote 0486 02 38 35. 

Woensdagavonden 11 en 25 oktober en 8 november: Cheffen: kooklessen vol inspiratie voor als je nog eens 
volk over de vloer krijgt. Met verrassende recepten en kleine trucks word je een echte chef-kok. Lesgeefster: 
Sabine Martens.  Meer info bij Greet Conix 0488 75 16 26. 

Zaterdagvoormiddag 14 oktober: fietstocht naar de saffraankwekerij in Merendree. Wist je dat er hier 
vlakbij in Merendree saffraan gekweekt wordt? We bezoekensaffraan kwekerij "ons hof" op het Eiland en krijgen 
een rondleiding door saffraanboerin Nathalie. Meer info bij Eleke Langeraert 0477 76 02 38 

 30 Vlakaf september 2023

Vooruitblik 

http://11.be


Zaterdag 23 september 
PJDS - Extinct Birds 

PJDS is de fantastische band rond Pieter-
Jan De Smet. Hun nieuwe album Extinct 
Birds kunnen ze eindelijk live presenteren. 

Extinct Birds is een rauwe, exotische en vurige ode aan de 
zee en aan Oostende, ingetogen en uitbundig tegelijk.  
Het album is opgenomen op verschillende locaties en 
tijdstippen doorheen het verdoemde jaar 2020. Naast gloednieuwe nummers brengt de band ook eigenzinnige 
versies van ouder werk, zoals de Belpop-klassieker `August` en radiohits `Fire` en `Baby`s in the World’. 

Zaterdag 21 oktober 2023 
Isaac Roux - try-out nieuw album 

Misschien zag je z’n optreden onlangs bij `Vive 
le Vélo` of reeds enkele jaren geleden bij 
Arscene… 
Jawel, Louis de Roo, aka Isaac Roux, kwam dit 
jaar binnen langs de grote poort! Na studies aan 
het LIPA, de Liverpoolse muziekacademie van 
dat andere talent Paul McCartney, trekt Louis 
op toer met eigen songs. Denk aan Bon Iver, 
Ben Howard, Perfume Genius en My Morning 
Jacket of, dichter bij huis, Novastar. Een 
streekgenoot uit Adegem, nu nog in Hansbeke 
te zien maar de wereld trekt al aan zijn mouw!  

Zaterdag 18 november 2023 
Ave de Barro - i.s.m. 11.11.11 Nevele-
Deinze 

Betoverende klanken van Ave de Barro 
(‘Vogel van klei’), een Belgisch-Mexicaans 
duo dat de passie en rijkdom van Latijns-
Amerikaanse muziek tot leven brengt. 
Denisse Vargas en Stevo Fakoli delen de 
liefde voor Mexicaanse en Latijns-Ameri-
kaanse liederen. Ze nemen je mee op een 
muzikale reis vol emotie en schoonheid 
waarbij de focus ligt op de prachtige 
tradities van de Mexicaanse muziek. 

Meer info en reservatie : www.arscene.be  
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Open Monumentendag - Bruggen tussen oud en nieuw 

Op zondag 10 september trekken we op Open Monumentendag naar het centrum van Deinze. Het is alweer 
een poosje geleden dat we het vergrootglas zetten op ons stadscentrum dat mee evolueert met de 
veranderende behoeften van onze inwoners. Gebouwen, openbare ruimten en groen zijn ankerplaatsen 
waarop het nieuwe kan geënt worden, met respect voor het verleden. Via een wandeling (1,5 km) kan je de 
opengestelde monumenten tussen 10 en 18 uur te voet of per fiets bezoeken. Er zijn negen halteplaatsen. Op 
vijf plaatsen krijg je uitleg van een gids.  

“De titel van Open Monumentendag wordt steeds 
nauwgezet gekozen. Dit jaar situeren de open-
gestelde monumenten zich grotendeels in de wijk die 
men vroeger Tussenbruggen noemde. Het is de wijk 
tussen de Leie aan de Markt en de brug over de 
stadsomwalling aan de zogenaamde Holpoort. Open 
Monumentendag 2023 staat in het teken van 
herbestemming en omgaan met erfgoed door de 
brug te slaan tussen oud en nieuw. Dat doen we aan 
de hand van een parcours van ongeveer 1,5 km met 
negen halteplaatsen. Op vijf plaatsen geven gidsen je 
deskundige uitleg, op andere krijg je meer informatie 
in de gratis brochure”, vertelt Bart Van Thuyne, 
schepen bevoegd voor onroerend erfgoed. “En we 
hopen de bezoekers te kunnen prikkelen met 
erfgoedpareltjes waar we anders achteloos 
voorbijlopen.” 

Een overzicht van de bezienswaardigheden 
(halteplaatsen): 

- mudel, Lucien Matthyslaan 3-5: met een gratis 
bezoek aan de vaste collectie en de tentoonstelling 
Jan De Vliegher 
- Toponiemen in de omgeving tussen mudel en 
Tolpoortstraat: wie of wat zijn Lucien Matthys, 
Antoon Van Parys, Germaine Declercq, Louis Dhont 
en Tusschenbruggen. 
- Museum Fonds De Smet, Tolpoortstraat 79: een 
woonhuis vol erfgoed. 
- Rouwkapel, Tolpoortstraat 98: een vergeten ritueel 
wordt eventjes terug tot leven gebracht.  
- Kapel van Leiepoort campus Sint-Hendrik, 
toegang via collegestraatje: subtiel verbouwde kapel 
waarin de huidige schoolcultuur beter tot zijn recht 
komt. 
- Site Molens van Deinze, ingang via collegestraatje: 
industriële site die omgevormd wordt naar een 
nieuwe woonwijk in het hart van de stad. 
- Zijdeweverij De Coutere-Plas, Tolpoortstraat 43: 
ongetwijfeld één van de toplocaties. Een pareltje 
van een interieur ontworpen voor een zijdefabrikant 
die zijn succes in zijn woning etaleerde. 
- Tolpoortbrug: een historische oversteekplaats met 
de heel beeldbepalende brug. 
- Onze-Lieve-Vrouwkerk, focus op het orgel: het Van 

Peteghem-orgel, daterend van 1740, wordt bespeeld 
door de organisten van de dekenij tussen 14 en 
17.30 uur. De kerk is pas vanaf 11.30 uur te 
bezicht igen, voordien heeft de wekel i jkse 
zondagsmis plaats. 

Praktisch 
Zondag 10 september tussen 10 en 18 uur. 
De gratis infobrochure is op zondag 10 september 
tussen 10 en 18 uur in het mudel (Lucien 
Matthyslaan 3-5) en op de andere gegidste 
halteplaatsen te verkrijgen.  
Via de erfgoedapp krijgt de wandeling een 
duurzamer karakter. 

Het parcours met de halteplaatsen kan je vanaf 1 
september downloaden op www.deinze.be/
openmonumentendag. 

We danken de eigenaars van de opengestelde sites 
voor het vertrouwen. En we wensen elke bezoeker 
een bijzonder leuke Open Monumentendag toe. 

Info 
Dienst Cultuur en Leietheater 
Brielstraat 8, 9800 Deinze 
09 381 07 40 
cultuur@deinze.be 
www.deinze.be/openmonumentendag.   
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Nieuwe abonnering voor 2024 

De abonnementsprijs wordt 12 euro. 
De redactie wil geen spaarboek aanleggen of 
staatsbons kopen maar ook geen financiële put 
delven. Dat zat er momenteel wel wat aan te 
komen. Daarom zijn we genoodzaakt om voor 
volgende jaargang 12 euro te vragen voor de 
Hansbeekse abonnementen Twee euro dus 
voor telkens een goed gevuld tijdschrift om de 
twee maanden. We vernemen wel dat jong en oud 
het graag leest en dat doet ons plezier. 

Voor de postabonnementen wordt het 16 euro: 
12 euro plus 4 euro voor de postzegels op 
jaarbasis. Gelieve 16 euro te betalen op BE90 
8902 6403 4132 (IBAN) van Vlakaf. Best vóór 1 
december a.u.b om de administratie vlot te kunnen 
afwerken. Stel het niet uit zodat je geen nummer 
mist. Dankjewel! 

Mensen die in het buitenland verblijven kunnen 
voor 8 euro een elektronisch abonnement nemen.  
We versturen Vlakaf per e-mail in dezelfde periode 
als de verspreiding in Hansbeke. Dit tarief 
behouden we omdat er hier geen stijgende kosten 
zijn. 

Wie in een WZC verblijft krijgt verder een gratis 
abonnement, maar dit moet tijdig gemeld worden 
aan de verzendingsdienst of het secretariaat. 
Nieuwe inwoners in Hansbeke ontvangen even-
eens een gratis abonnement als kennismaking. We 
hopen dat Vlakaf in de smaak valt, zodat daarna 
lidgeld betaald wordt. De verspreider in je straat 
vind je hieronder. 

De verspreidingsploeg is onmisbaar 
Onze verspreiders gaan terug op pad vanaf de 
tweede helft van september tot de eerste week van 
november. 12 euro klaar houden is de boodschap. 
We onderzoeken de mogelijkheid om met 
Payconiq te betalen en hopen alles tijdig geregeld 
te krijgen zodat we onze verspreiders een QR-
code kunnen meegeven. Je krijgt dan terug zes 
keer informatie over de Hansbeekse dorps-
gemeenschap en wie wil nu niet thuishoren in zo’n 
levendig dorp? 

Hieronder lijsten we de trouwe verspreiders met 
“hun” straat op. Zij doen om de twee maanden een 

inspanning om onze dorpskrant te bezorgen 
tijdens het weekend van verschijnen. In principe 
het tweede weekend van de onpare maanden. De 
redactie dankt hen voor dit groot engagement. Als 
je familienieuws hebt (geboorte, overlijden, 
huwelijk, verhuis, huwelijksjubileum…) mag je hen 
steeds contacteren om het op te nemen in onze 
rubriek Personalia. Een goed idee voor een artikel 
mag je ook aan hen influisteren. 

Mel issa Anthuen is KIPPENDONKSTRAAT 
(Borluutlaan 2) 
Katalin Bekaert CARDIJNLAAN (Palestraat 7) 
Martine Bockaert WARANDESTRAAT (nr. 31A) 
Rita Bultinck BEGIJNHOFLAAN en LINDESTRAAT 
(Nevelstraat 9A/003) 
Mieke Cafmeyer HAMMESTRAAT (nr. 32)  
Greet Conix KARMENHOEKSTRAAT (nr. 7) 
Hilde De Roo BOERESTRAAT (Ter Weide 8) 
Marina De Wulf REIBROEKSTRAAT tot nummers 
40 en 47 (Donkerstraat 4) 
Linda Keirse DONKERSTRAAT en ZANDESTRAAT 
(nr. 19) 
Riet Kersse GROTE MERESTRAAT, TER WEIDE, 
OSTIJNSTRAAT en NIEUWETUINSTRAAT 
(Reibroekstraat 83) 
Antoine Martens NEVELESTRAAT (nr. 29) en TIEN 
GEMETEN 
Tom Martens DOORNBOSSTRAAT (nr. 25) 
Godelieve Onderbeke HANSBEKEDORP (nr. 37A) 
Kay Quintyn DALESTRAAT en REIBROEKSTRAAT 
vanaf nummers 42 en 49 (nr. 53) 
Nadine Raes PALESTAAT (nr. 19), en BRUGSE 
HEIRWEG  
Ros ina Sucaet MERENDREESTRAAT en 
OVERBROEKKOUTERSLAG (Tien Gemeten 5) 
Ludwina Van de Walle KERKAKKERSTRAAT en 
MELKERIJSTRAAT (Grote Merestraat 13) 
Ludwine Lobbens ROSTRAAT (Molenstraat 25) 
Anna Van de Walle, enkele abonnementen in Aalter 
(p/a Reibroekstraat 85) 
Marianne Van Hoe KOUTERKEN (nr. 16) 
Marleen Van Ooteghem MOLENSTEENSTRAAT 
(Grote Merestraat 38) 
Ethel Van Yperen VOORDESTRAAT (nr. 4) 
Rita Verhelst BORLUUTLAAN (Reibroekstraat 64) 
Wanda Verthriest VAARTSTRAAT (nr. 19) 
De verdeling aan de verspreiders en Bpost wordt 
georganiseerd door Riet Kersse, Marleen Van 
Ooteghem, Ludwina Van de Walle en Georgette De 
Ketelaere. 

Alle verspreiders, medewerkers en redactieleden 
komen samen op 11 november om het nieuwe 
werkjaar te starten. 
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Zjaloezigen Zjeraar 2023 

Sinds 2002 reikt Vlakaf bijna jaarlijks de ‘Zjaloezigen Zjeraar’ uit. Een 
prijs voor een persoon of vereniging die Hansbeke op één of andere 
manier in de kijker stelt.  

Vorig jaar vierden we de Mooimakers. Maar wie wordt er de Zjaloezigen 
Zjeraar van 2023? 

De laureaat dit jaar is... 

Tuupetegoare 
Een groep enthousiaste Hansbekenaren met een o.a. stratenquiz, 
een coronalied, een langste tafel,... op hun palmares. 

De officiële uitreiking van de Zjaloezigen Zjeraar vindt plaats op 
kermiszondag 8 oktober om 10.30 uur in de GEMEENTEZAAL van 
Hansbeke.  

Van harte welkom!

Afscheid van Gudrun Van Heirzeele 

Wie de verspreiderslijst aandachtig heeft bekeken, 
merkte op dat Gudrun vervangen wordt door 
Antoine Martens in Nevelestraat en Tien Gemeten. 
Daar heeft haar verhuis naar Landegem natuurlijk 
alles mee te maken.  

Ze zal nog wel te zien zijn in het Hansbeeks 
straatbeeld met kinderen van de opvang van Tineke 
Verleye, die naar Nevelestraat 30 verhuist.  

De redactie wil Gudrun heel hartelijk danken voor 
haar jarenlange inzet sedert 2010 als verspreider.

Sporha

Louise Gyssels knap negende op WK 

We schreven het reeds in vorige Vlakaf: Louise kon 
zich, mits een goede prestatie in een selectie-
wedstrijd in Nederland, plaatsen voor het WK U19 
In Parijs in de dubbel twee. 
En zo gebeurde! 

In Parijs slaagde ze er in zich te plaatsen voor de B-
finale en daarin werd ze derde, samen met Lore 
Helsen. Alles samen dus een negende plaats op 
een wereldkampioenschap. En dat terwijl beide 
roeisters nog eertsejaars zijn, een heel knappe 
prestatie. 

Een dikke proficiat! 

Nico Verwee geselecteerd voor WK 
Glasgow 

Afgelopen maand vond in heel wat disciplines uit 
het wielrennen het WK plaats in Glasgow, 
Schotland. Er was ook een Hansbekenaar ge-
selecteerd! Jawel hoor: Nico Verwee uit Zande 
mocht meedoen met het WK Gran Fondo. 

Hoewel hij nog maar weinig ervaring had, kon hij 
zich toch kwalificeren. Hij werd uiteindelijk 80ste op 
180 deelnemers. Nico is 46 en nam dus deel in de 
categorie 40 tot 50 jaar. Een toch wel knappe 
prestatie, en dus een dikke proficiat! 
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Zoek de volledige boodschap… 
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